
ZÁPIS ZE 4. JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 
 
Datum jednání: 12. 9. 2019  
Místo jednání: ÚMČ Praha 10, Vršovická 1429/68, č. 411a 
Začátek jednání: 17.00 
Konec jednání:  18.15 
Jednání řídil: Pavel Mareš, člen předsednictva redakční rady  
Počet přítomných členů: 6, komise je usnášeníschopná  
Přítomni dle prezenční listiny: Jiří Komrska, Filip Humplík, Pavel Mareš, Zuzana Freitas 
Lopesová, David Kašpar, Lukáš Tyl 
Hosté: Jan Hamrník (vedoucí tiskového oddělení), Eliška Čepová (inzerce) 
Prezenční listina je přílohou č. 1 tohoto zápisu; nepodléhá zveřejnění umožňujícímu dálkový 
přístup.  
Tajemník a zapsal: Marcel Pencák 
Počet stran: 2 + 2 (přílohy) 
Ověřovatel zápisu: Zuzana Freitas Lopesová 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
Návrh programu jednání RR č. 4/2019: 
 
1. Zahájení, prezence, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
2. Zpětná vazba k zářijovému číslu měsíčníku. 
3. Tematický plán říjnového čísla měsíčníku. 
4. Inzerce. 
5. Různé. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0.  
SCHVÁLENO 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
1. ZAHÁJENÍ, PREZENCE, URČENÍ ZAPISOVATELE A OVĚŘOVATELE ZÁPISU. 
 
Zapisovatelem určen Marcel Pencák. 
Ověřovatelkou zápisu určena Zuzana Freitas Lopesová. 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
2. ZPĚTNÁ VAZBA K ZÁŘIJOVÉMU ČÍSLU MĚSÍČNÍKU. 
 
-Členové redakční rady neměli žádné připomínky k minulému číslu. 
 
-Z obecné diskuze ohledně zveřejňování příspěvků zastupitelů vzešel návrh usnesení: 
 
„Redakční rada doporučuje starostce MČ Praha 10 znovu oslovit opoziční kluby ANO a TOP09 
s nabídkou nominace jejich zástupců do redakční rady.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0.  
SCHVÁLENO 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
3. TEMATICKÝ PLÁN ŘÍJNOVÉHO ČÍSLA MĚSÍČNÍKU. 
 
-Byla projednána otázka tisku a distribuce dalšího čísla měsíčníku, které vzhledem 
k nedokončeným výběrovým řízením musejí být znovu zajištěny formou objednávek. 



 
-Redaktor M. Pencák představil návrh řazení a obsahu jednotlivé stránky říjnového čísla. Rozpis 
stránek jest přílohou č. 2 tohoto zápisu. 
 
-Členové rady vyjádřili přání, aby byly osloveny spolky, oddíly a jiné organizace, které by mohly 
prezentovat své akce v měsíčníku. V říjnovém čísle proto bude zveřejněn inzerát v tomto duchu 
a koordinátorka O. Srstková bude pověřena přímým tlumočením této nabídky. 
 
-Členové rady odmítli bezplatné zveřejnění textu od centra Modré dveře. 
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
4. INZERCE. 
    
-Hosté E. Čepová a J. Hamrník referovali o dosavadní činnosti v rámci shánění inzerce do 
měsíčníku a o dalších záměrech a opatřeních.  
 
-V rámci diskuze předkládali členové rady různé podněty ke zlepšení situace, mj. bude 
v říjnovém čísle otištěno oznámení o možnosti reklamy. 
 
-E. Čepová byla pověřena, aby redakční radě pravidelně předkládala informace o oslovování 
možných inzerentů. 
 
-Z diskuze dále vyplynul návrh usnesení na změnu Ceníku inzerce: 
 
„Redakční rada ukládá E. Čepové navrhnout upravený Ceník inzerce do 17. 9. 2019.“ 
 
Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0.  
SCHVÁLENO  
_____________________________________________________________________________________________________________ 
 
5. RŮZNÉ. 
 
-L. Tyl navrhl do budoucna rubriku „Rodiče a děti“. Zahrnovala by tipy na výlety, akce pro děti, 
informace o hřištích, školách apod. 
 
-V souvislosti s přípravou zářijového čísla byl domluven termín konání příštího zasedání 
redakční rady – 17. října od 17.00 hod. na radnici v zasedací místnosti č. 411a. 
 
 
 
 
 
_________________________________    _________________________________ 
Zapisovatel: Marcel Pencák    Ověřovatelka: Zuzana Freitas Lopesová 

 


